

# 挪亞方舟家教會/學校活動

Noah's Ark PTA / School Program

## 精明理財日誌 Smart Money Management



工作坊中的互動教育劇場主角也如是。他們要準備學校旅行，於是到商店購買各樣東西，面對林林總總的貨品，預算又有限，應如何選擇呢？一身大富翁造型打扮的活動導師，從中灌輸正確的理財知識。

Students have to prepare for a school trip and shop at a store. With limited budget, how should they choose what to buy? Through an interactive story, instructor will let students know how their decisions will lead to different outcomes and learn the concept of financial management.

幼稚園至小三學生

Kindergarten to Primary 3 students

1. 參與互動教育劇場，了解基本理財概念和方法
2. 從互動故事中明白分享和儲蓄的重要性
3. 在模擬超市消費，從需要和想要中作出抉擇

1. Participate in interactive educational theatre, and learn financial concepts and methods
2. Learn the importance of sharing and savings in the interactive story
3. Shop in a simulated supermarket, and make decision based on needs and wants

時間 Duration 45分鐘 45 mins

名額 Quotas 最多30人 Max 30 pax

想進一步查詢，請與挪亞方舟的使命拓展部聯絡

For details and enquiry, please contact Noah's Ark Mission Development Team

Fax: (852) 3411 8715

Email: mission@noahsark.com.hk



NOAH'S ARK  
挪亞方舟